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RESUM REUNIÓ REGIONAL R.P.M.N. 26/05/2016 
 
 
-Com queda d’efectius la Regió: Se’ns informa que queda amb uns 50 
efectius menys aproximadament. Actualment, a dia d’avui, aquestes dades són 
movibles, ja que s’està pendent del moviment de provisionals. 
A principis d’estiu se’ns informarà amb números exactes. 
 
-Pla de Costa, com afecta a la Regió: És molt provisional tot encara, s’ha 
de veure si surten voluntaris o no. 
Els nous caporals i sergents, molts, faran les pràctiques en el Pla de Costes. 
Aquest any els companys de la Metro Nord no hauran d’anar a cobrir les 
comissaries de Girona. 
Igual que en el punt anterior a principis d’estiu se’ns informarà de l’afectació 
exacte a la Regió. 
  
-Vidres porta entrada de les Comissaries (peixeres): Se’ns diu que 
l’ordre de tenir els vidres oberts de les “peixeres” és perquè es prioritza la 
bona imatge i proximitat a la seguretat, total: “aquí no ha passat mai res...”. 
A la comissaria de Granollers s’ha fet fer un estudi a l’ARRO on conclou que 
tenir els vidres oberts és segur, ja que des de que una persona entra per la 
primera porta fins a arribar davant de “peixera” l’agent té temps de tancar si 
veu que el que entra va amb mala fe. 
Des d’ USPAC vam dir que no hi estàvem d’acord, que primer era la seguretat, 
i recomanem que si hi ha algun company que no es sent segur amb el vidre 
obert, que el tanqui. Recomanem que feu una N.I i ens feu arribar el núm. 
d’aquesta nota, així podrem fer arribar la queixa als caps de la regió. 
Us demanem que ens aviseu si a la vostra Comissaria teniu ordres de 
tenir els vidres oberts. 
PROU DE JUGAR AMB LA SEGURETAT DELS MOSS@S. DES D’USPAC 
TENIM MOLT CLAR QUE HI HA LÍNIES BÀSIQUES QUE NO ES PODEN 
TRASPASSAR, I LA MÉS IMPORTANT ÉS LA SEGURETAT DE TOTHOM, 
PER DAMUNT D’ORDRES IMPOSADES PER COMANAMENTS QUE NO HAN 
DE FER AQUEST SERVEI, S’HA DE PRACTICAR AMB L’EXEMPLE. 
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-Vestuari: Se’ns informa que està arribant estoc nou. Que a partir d’ara es 
canvia el criteri de repartiment, que ja no tindrà estucatge la Regió, sinó que 
totes les comandes es portaran des de serveis centrals, i que en cop a la 
setmana es farà la distribució de la roba pel territori. 
També vam demanar poder tenir camisa extra per la calor i la suor de l’estiu al 
portar l’armilla. Se’ns va dir que no, que cada agent tenia tres camises i que ja 
n’hi havia prou. 
 
-Marihuana i llocs on es guarda: A la reunió que va tenir lloc a finals d’any 
passat, USPAC ja va exposar aquesta problemàtica i en aquesta reunió hem 
repetit la petició. 
Ens han respost que cada Comissaria momentàniament s’ha espavilat ja sigui 
habilitant patis interiors, llocs elevats,... 
A nivell del CME es farà un assecador a Barcelona en el que ja s’hi està 
treballant. 
Des d’ USPAC us demanem que si a la vostra Comissaria teniu problemes de 
fortes olors que poden provocar mal estar general us poseu en contacte amb 
nosaltres immediatament, i nosaltres farem quelcom. 
 
-Canvi de defenses: Se’ns informa que està previst canviar les defenses 
rígides per les extensibles al llarg d’aquest any en curs, el 2016. Compten que 
aproximadament es començarà fer el canvi a partir del mes de juliol. 
La DGP rebrà immediatament unes 7500 defenses i d’aquí uns mesos compten 
rebre unes 3000 mes. 
 
-Formació: Es demana que si seria possible fer més formació de la que s’ha 
fet o s’està fent amb agents de l’ARRO, ja que els companys d’arreu del 
territori la considerem molt necessària. Se’ns diu que estudiaran la proposta i 
que si que veuen en bons ulls ampliar la formació. Però això si passa seria a 
nivell de CME no de la Regió. 
 
 
 
 
 
Catalunya, 01 de juny 2016 
 


